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مخزن یکهزار مترمکعبی شهر فین بندرعباس 
به بهره برداری رسید

مهدی دوستی استاندار هرمزگان در آیین بهره برداری 
این طرح گفت: تلاش می کنیم آب آشامیدنی فین را 

از طریق آبشیرین کن ها تامین کنیم.
وی همچنین با اشاره به پیشینه تاریخی و جاذبه های 
گردشــگری فین، در تبیین چشم انداز توسعه ای این 
بخش، اظهار کرد: هدف ما شهرستان شدن فین است 
و زیرســاخت های لازم را هرچند باید از قبل انجام 
می شد اما در دستورکار است که تامین آب آشامیدنی 
پایدار به عنوان یکی از مهم ترین زیرساخت ها محقق 
شده و گام بعدی پایداری بیشتر آب منطقه از آبشیرین 

کن ها خواهد بود.
دوســتی با اشــاره به اهمیت احداث مخزن یکهزار 
مترمکعبی فین عنوان  کرد: این طرح علاوه بر یک باب 
مخزن هزار متر مکعبی دارای ۶۰۰ متر خطوط رفت و 
برگشت آب، یک باب ایستگاه پمپاژ و ۱۰۰ متر جاده 
دسترسی بوده که بهره مندی چهار هزار و ۴۵۴ نفر را 

از آب آشامیدنی پایدار امکانپذیر کرده است.

نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان با اشــاره به 
الحاق اراضی جدید به شــهر فین از مردم خواست: 
بــرای ثبت نام و آغاز مراحل واگــذاری اقدام کنند، 
همچنین زمینه اســتفاده از طرح نهضت ملی مسکن 
برای خانه دارشــدن جوانان این شهر مهیا شده که به 
صورت قطعات ویلایی واگذار خواهد شــد و با این 
توسعه، اتفاق مبارک شهرستان شدن فین نیز باتوجه به 

ظرفیت های موجود، به زودی رقم می خورد.

دوستی با اشــاره به حضور مردم انقلابی و دوستدار 
نظام در گرامیداشــت ســالروز پیــروزی انقلاب و 
راهپیمایی ۲۲بهمن، تاکید کرد: ما مسوولان موظف 
به تلاش بیشتر و ارائه خدمت در شان مردم هستیم و 
خبر خوشِ ما برای مردم ولایی و انقلابی فین هم تامین 
تمامی منابع مورد نیاز برای احداث شــهرک صنعتی 
فین اســت تا طبق برنامه زمان بندی در ۲ سال آینده 

بهره برداری و تقدیم شود.

        اقتصــاد کیش -   مخزن یکهزار متر 
مکعبی شهر فین بندرعباس با هزینه ۱۴۵ میلیارد 
ریال، با حضور استاندار هرمزگان و جمعی از 

مسوولان استانی به بهره برداری رسید.

با حضور استاندار هرمزگان؛
کالاهای اساسی با سرعت از بنادر 

ترخیص شود

اقتصاد کیش-     معاون قضایی دادستان کل کشور گفت: اقلام وارداتی به ویژه کالاهای 
اساسی باید هرچه سریع تر از بنادر ترخیص و وارد چرخه توزیع شوند.

علی جمادی در بازدید از مراحل ثبت و نحوه فعالیت انبارهای بندر شهید رجایی در 
سامانه جامع تجارت وزارت صمت بر لزوم تسریع در ثبت همه انبارهای موجود در 
سامانه جامع تجارت و جلوگیری از تأخیر در تخلیه کالاهای اساسی و تحمیل هزینه 
دموراژ به کشور و همچنین نظارت بر ورود و خروج کالا به انبارهای بندری و پیشگیری 

از رسوب کالا تأکید کرد.
وی افزود: دادستانی کل کشور نیز با همین رویکرد به دنبال تسریع در تعیین تکلیف 

کالاهای مانده و رسوب شده در انبارها و تخلیه کشتی ها است.
جمادی همچنین با بیان اینکه در نتیجه پیگیری های رئیس کل دادگستری و دادستان 
مرکز استان هرمزگان بیش از ۱۳۰ محوطه بندری در بندر شهید رجایی بندرعباس در 
سامانه جامع انبارها بارگذاری و اطلاعات آن ها ثبت شده است از اقدامات انجام شده 

قدردانی کرد.
وی سرشماری موجودی بندر شهید رجایی با نظارت و پیگیری رییس کل دادگستری و 
دادستان مرکز استان را که موجب کشف روش های نادرست در شیوه نگهداری و تخلیه 
و ترخیص کالا شد را اقدامی مبتکرانه، جهادی و لازم توصیف و ابراز امیدواری کرد 
وزارتخانه های اقتصاد و راه و شهرسازی بتوانند از این تجربه در سایر بنادر استفاده کنند.

معاون دادستان کل کشور در بندر عباس : 

مطالبه گری در راستای خدمت
 به مردم باشد

اقتصاد کیش-  فرماندار ویژه میناب با اشاره به اینکه مطالبه گران بازوان نظارتی مردم 
هستند، گفت: مطالبه گری باید در راستای خدمت و رضایت به مردم باشد.

مجید سلحشــور  در جمع اعضای شورای مرکزی مجمع مطالبه گران میناب افزود: 
مطالبه گران می توانند با تیزبینی و دقت نظر، مشکلات و معضلات را از طریق مدیران 

رصد و پیگیری کنند.
وی بیان کرد: تلاش شود فرهنگ مطالبه گری با اصول و فرایندهای قانونی در جامعه به 

درستی نهادینه شود و این مسیر برای خدمت و رضایت به مردم استفاده شود.
فرماندار ویژه میناب با اشاره به فرمایش رهبرمعظم انقلاب در حوزه مطالبه گری اظهار 
کرد: انتظار می رود مطالبه گری و آرمان خواهی با اقتدار و اصول آن در میناب همچنان 

برافراشته بماند و برای پیشبرد و اهداف والای شهرستان تلاش مضاعف داشته باشد.
معاون استاندار هرمزگان، اظهار کرد: از اهداف و برنامه های مجمع مطالبه گران حمایت 
کرده و تا حصول نتیجه در کنار آن ها خواهیم بود و در پاسخگویی به مطالبات به حق 

مردم پاسخگو هستیم.
بهــرام رضائی دبیر مجمع مطالبه گران میناب نیز در این دیدار با قدردانی از همراهی 
فرماندار ویژه میناب با مطالبه گران گزارشــی از فعالیت و عملکرد یک ســاله مجمع 
مطالبه گــران گفت: بزودی در همه بخش های شهرســتان دبیر مجمع مطالبه گران با 

برگزاری انتخابات و به صورت مردمی معرفی خواهند شد.
وی، هدف از انتخاب دبیران در بخش ها را تسهیل گری در پیگیری مطالبات مردمی 

عنوان کرد.

فرماندار میناب:

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه
 به نشانی زیر مراجعه نمایید
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برگزاری مراسم استقبال از دانشجویان 
جدیدالورود مرکز علمی کاربردی

 جهاد دانشگاهی هرمزگان 

اقتصاد کیش-      مراسم استقبال از دانشجویان جدیدالورود نیمسال دوم تحصیلی 
۱۴۰۱-۱۴۰۲ مرکــز آموزش علمی کاربردی جهاد دانشــگاهی هرمزگان با حضور 
مســئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه جامع علمی کاربردی، رئیس 
دانشگاه جامع علمی کاربردی استان هرمزگان و رئیس مرکز آموزش علمی کاربردی 

جهاد دانشگاهی بندرعباس برگزار شد. 
مســئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه جامع علمی کاربردی، در این 
مراسم، اظهار کرد: نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها مأموریت هایی دارند 

که بر اساس مطالبات رهبر معظم انقلاب مشخص می شوند.
حجت الاسلام  عباس نصیری فرد ادامه داد: ما سیاست های کلی که در دانشگاه ها بر پایه 
منظومه فکری مقام معظم رهبری)مدظله العالی( است را پیگیری می کنیم. حرکت در 
راستای گسترش مسائل دینی و معنوی، مسائل سیاسی و دفاع از مبانی انقلاب اسلامی 
و برگزاری کارگاه ها و جلسات آموزشی پیرامون ایجاد رشد فکری و اندیشه ای در بین 
دانشگاهیان و دانشجویان از مأموریت هایی است که دفاتر نهاد نمایندگی مقام معظم 

رهبری در دانشگاه ها دارند.

وی افزود: ما در دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری دانشگاه علمی کاربرد علاوه 
بر اینکه به این مباحث می پردازیم، مسائل دیگری را ازجمله جهاد تبیین، پاسخگویی 
به شــبهات دانشجویان و برگزاری کرســی های آزاداندیشی و نظریه پردازی در بین 
دانشجویان و ایجاد فضایی مطلوب برای بحث و بررسی و بسترسازی برای تفکر و 

اندیشه آزاد بین دانشجویان نیز دنبال می کنیم.
رئیس دانشــگاه جامع علمــی کاربردی هرمزگان نیز بیان کرد: رشــد ۲۰ درصدی 
اشــتغال پذیری دانشجویان این دانشگاه نسبت به سال گذشته بیانگر روشن رسالت 
این دانشگاه در اجرای مأموریت خود است. بیش از ۷۰ درصد از فارغ التحصیلان این 

دانشگاه نیز وارد بازار کار شده اند.
محمود صباحی زاده از دانشگاه جامع علمی کاربردی به عنوان دانشگاه پدر یاد کرد و 
افزود: در استان هرمزگان در حال حاضر دارای ۱۰ مرکز آموزش علمی کاربردی فعال 
هســتیم و امروز مفتخرم که در کنار دانشجویان جدیدالورود نیمسال دوم تحصیلی 
۱۴۰۱-۱۴۰۲ مرکز آموزش علمی کاربردی جهاد دانشگاهی هرمزگان بوده و برایشان 

آرزوی موفقیت و آینده ای درخشان دارم.
بیژن خشنود، رئیس مرکز آموزش علمی کاربردی جهاد دانشگاهی هرمزگان نیز دانشگاه 
جامع علمی کاربردی را مولود مبارک و پر خیر و برکت جمهوری اســلامی در پهنه 
گسترده کشور دانست و بیان کرد: این دانشگاه به عنوان یک دانشگاه مهارتی با رویکرد 
مهارت آموزی و کارآفرینی و تربیت نیروی انسانی ماهر تکنسین و کارشناس و متعهد 

با کارکرد، پیشران و پشتیبان اصلی تولید کشور است.

اقتصاد کیش-    مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان گفت: مجموعه ورزشی خلیج 
فارس در حال تبدیل شدن به ویرانه است.

ابراهیم مرادیان در بازدید از مجموعه ورزشــی خلیج فارس در حضور مسئولین 
اداره ورزش وجوانان اعلام کرد: مجموعه ورزشی خلیج فارس می بایست به نماد 

ورزشی استان از نظر فضای فیزیکی تبدیل شود.
وی خاطرنشان کرد: ولیکن متاسفانه بدلیل نگهداری نامناسب و اشکالات اولیه در 
زمان تحویل موقت پروژه و عدم پیگیری های لازم در طی ســالیان متوالی جهت 
اخذ تخصیص اعتبارات لازم جهت تعمیر و نگهداری مناسب از آن در حال تبدیل 

شدن به ویرانه است.
به گفته مرادیان، مسئولین مربوطه قانونا تکلیف دارند با توجه به ضرورت واهمیت 
حفظ و حراست از اموال دولت اهتمام جدی در جهت ساماندهی، نگهداری مناسب 
و اســتفاده بهینه از مجموعه فوق بعمل آورند و گزارش آنرا به دیوان محاســبات 
ارائه کنند.  همچنین مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان باتفاق گروه حسابرسی 
مربوطه از مجموعه کشــتی ســازی فراساحل بازدید و در جلسه ای که با حضور 
مدیرعامل و برخی مســئولین شرکت تشکیل شد، شرکت کرد. در جلسه مذکور 
مدیرعامل ایزوایکو گزارشی از اقدامات صورت گرفته در طی یکسال گذشته در 
خصوص روند رشد فعالیتهای شرکت موصوف در زمینه های فنی و تعمیراتی و 

ساخت محصولات ارائه و برخی از چالش های موجود در زمینه سامانه ستاد و... 
را بیان کردند.

سپس در پاسخ مدیرکل دیوان محاسبات درخصوص علت عدم اجرای طرح طبقه 
بندی مشاغل در شرکت اعلام کردند. این موضوع از سنوات قبل اجرا نشده و هم 

اکنون مشاور در حال بررسی موضوع جهت اجرای طرح در شرکت هستند.

مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان:

مجموعه ورزشی خلیج فارس بندرعباس
  نیاز به رسیدگی جدی دارد  

نزدیک به سه میلیون تنُ کالای اساسی 
در بندر شهید رجایی تخلیه شده است

اقتصاد کیش-    مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان با اشاره به پهلودهی ۵۳ فروند 
کشــتی حامل کالاهای اساسی )غیرکانتینری( در بندر شهید رجایی، گفت: از ابتدای 
سال جاری تاکنون ۲ میلیون و ۷۶۲ هزار و ۲۲۶ تن کالای اساسی در این بندر تخلیه و 

بارگیری شده است.
حســین عباس نژاد  افزود: از ابتدای سال جاری تاکنون ۲۴ فروند کشتی حامل گندم 
وارد بندر شهید رجایی شده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۱۶ درصد افزایش 

را نشان می دهد.
وی همچنین از پهلودهی و تخلیه یک کشتی گندم به مجموع تناژ ۴۸ هزار و ۴۰۰ تن 
خبر داد و بیان کرد: در حال حاضر ۹ فروند کشــتی کالای اساســی شامل یک کشتی 
روغن، ۲ کشتی ذرت و ۶ فروند کشتی گندم به مجموع تناژ ۵۴۷ هزار و ۷۴۰ تن در 

لنگرگاه بندرعباس آماده پذیرش در اسکله های اختصاصی بندر شهید رجایی است.
مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی، تعداد کشتی های پهلودهی شده حامل 

کالای اساسی شده در این بندر از ابتدای امسال تاکنون را ۵۳ فروند اعلام کرد.
به گفته عباس نژاد؛ در این بازه زمانی گندم، روغن و کودشیمیایی بیش ترین کالاهای 

وارداتی تخلیه شده در بندرشهید رجایی بوده است.

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان:

70 درصد زمین های کشاورزی 
هرمزگان به آبیاری نوین مجهز شد

اقتصاد کیش-    مدیر آب و خاک ســازمان جهادکشاورزی هرمزگان گفت: تاکنون 
افزون بر ۱۱۲ هزار هکتار معادل ۷۰ درصد از زمین های کشاورزی این استان که قابلیت 

اجرای آبیاری نوین را داشتند، به این سامانه ها مجهز شده  است.
عبدالعلی مرادی  افزود: در حال حاضر ۶۰ درصد از اراضی باغی هرمزگان و ۴۰ درصد 

زراعی مجهز به سامانه نوین آبیاری شده اند.
وی با اشاره به اینکه هرمزگان یکی از پیشروترین استان ها در اجرای طرح آبیاری نوین 
است، بیان کرد: آبیاری تحت فشار از سال ۱۳۷۰ در استان هرمزگان کلید خورد و از همان 
سال اجرا و توسعه این طرح در اولویت سازمان جهادکشاورزی این استان قرار گرفت. 
مدیر آب و خاک ســازمان جهادکشاورزی هرمزگان اظهار کرد: توسعه سامانه نوین 
آبیاری، احداث زیرساخت های کشاورزی و پیاده سازی الگوی کشت از سیاست های 
مهم وزارت جهادکشاورزی است که محقق شدن این طرح ها در استان ها از جمله این 

استان نیازمند تامین اعتبار است.
مرادی یادآورشد: سطح زیرکشت فعلی محصولات آبی هرمزگان افزون بر ۱۶۱ هزار 
هکتار با تولید سالانه افزون بر ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار تنُ محصول است که در حال حاضر 
این استان با وجود شرایط سخت بی آبی، شرجی و گرما؛ بیش از ۷۰ درصد از اراضی 
باغی و زراعی آن به سامانه آبیاری نوین مجهز شده است که این عدد ۲ برابر میانگین 

کشوری را شامل می شود.
وی همچنین با اشاره به اینکه آبیاری نوین در هرمزگان ابتدا از یک تا ۲ هکتار در هر 
قطعه آغاز کرده ایم، اظهار کرد: آبیاری تحت فشار بیشتر در شهرهای میناب، رودان، 
حاجی آباد و بندرعباس که بیشترین سطح زیرکشت محصولات زراعی و باغی استان 

یعنی معادل ۶۰ درصد را به خود اختصاص داده اند، انجام می شود.
سامانه آبیاری نوین و تحت فشار در واقع به روش هایی گفته می شود که آب را توسط 
لوله و تحت فشــاری بیش از فشار اتمسفر در ســطح مزرعه کشاورزی توزیع و به 
گیاهان منتقل می شود؛ استفاده از این روش ها نیازمند یکپارچه سازی اراضی کشاورزی، 
سرمایه گذاری کلان دولتی و خصوصی و با صرفه تر شدن کار کشاورزی برای تولید 
کننده است. این نوع آبیاری بالاترین بازدهی در مصرف آب را در بین انواع دیگر دارد، 
چرا که آب در طول مسیر از داخل لوله های مخصوصی عبور می کند و تماس مستقیم 
با هوا و خاک ندارد، اتلاف آب خیلی کم است و به طور معمول کمتر از آبیاری سنتی 

به آب و نیروی کارگر نیاز دارد.

مدیر آب و خاک سازمان جهادکشاورزی هرمزگان :


